
 

                        
Številka: 035/2023– 

                 Datum: 20. 6. 2023 
 
 

  Zapisnik seje Akademskega zbora UM Fakultete za varnostne vede  
 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede UM je bila 20. junija 2023 ob 13.00. Na zboru je 
bilo prisotnih 19 od skupaj 27 visokošolskih učiteljev in znanstvenih sodelavcev, 4 od skupaj 7 
študentov, članov AZ, in 5 od skupaj 7 strokovnih delavcev, članov AZ.  
 
 
Dnevni red:                                              

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
2. Volitve nadomestnega člana Senata UM FVV za področje »informacijska varnost« 
3. Volitve članov Poslovodnega odbora UM FVV 
4. Imenovanje člana in nadomestnega člana Statutarne komisije UM  
5. Predstavitev samoevalvacijskega poročila KOK ter samoevalvacije študijskih programov za 

študijsko leto 2021/2022  
6. Informacije vodstva  
7. Predlogi in pobude 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora FVV UM 
Namestnica predsednika Akademskega zbora UM FVV izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je na kratko 
podala pregled vsebine zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora UM FVV z dne 28. 9. 2022. Na 
zapisnik ni bilo podanih pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 1:  
Akademski zbor UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
z dne 28. 9. 2022. 
 

AD 2 
Volitve nadomestnega člana Senata UM FVV za področje »informacijska varnost« 
Namestnica predsednika Akademskega zbora UM FVV izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je predstavila 
postopek volitev nadomestnega člana Senata UM FVV. Ker je prof. dr. Igor Bernik, ki je bil član Senata 
UM FVV za področje »informacijska varnost«, dne 11. 6. 2023 nastopil funkcijo dekana in tako postal 
predsednik Senata UM FVV po funkciji, se je mesto člana Senata UM FVV za področje »informacijska 
varnost« izpraznilo. Dekan UM FVV je dne 12. 6. 2023 izdal sklep o razpisu volitev za nadomestnega 
člana Senata UM FVV. Komisija za odpiranje vlog je ugotovila, da je bila pravočasno vložena ena 
kandidatura, ki je bila popolna in pravočasna. Kandidaturo je vložil izr. prof. dr. Simon Vrhovec. 
Mandat nadomestnega člana Senata UM FVV traja do izteka mandata Senata UM FVV, to je do 26. 
10. 20123.  
Na seji je bila imenovana volilna komisija v sestavi: pred. Bernarda Tominc (predsednica), doc. dr. 
Boštjan Slak in asist. Teja Primc (študentka), ki je izvedla tajne volitve. Komisija je po pregledu 
glasovnic ugotovila, da je glasovalo 23 članov Akademskega zbora UM FVV. Komisija je ugotovila, da 
je bil izr. prof. dr. Simon Vrhovec soglasno izvoljen v Senat UM FVV.   



 

 

SKLEP 2: 
Izr. prof. dr. Simon Vrhovec je izvoljen za nadomestnega člana Senata UM FVV za področje 
»informacijska varnost«. 
 
Pisno poročilo o volitvah nadomestnega člana Senata FVV je priloga zapisnika. 
 

AD 3 
Volitve članov Poslovodnega odbora UM FVV 
Namestnica predsednika Akademskega zbora UM FVV izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je predstavila 

postopek volitev članov Poslovodnega odbora UM FVV. V skladu s Statutom UM so po funkciji člani 

Poslovodnega odbora dekan, tajnik fakultete in prodekan za študentska vprašanja. Dekan UM FVV 

prof. dr. Igor Bernik je podal predlog 4 preostalih članov Poslovodnega odbora UM FVV, in sicer: prof. 

dr. Andreja Sotlarja, izr. prof. dr. Benjamina Flandra, asist. Anžeta Miheliča in Aleksandra Podlogarja.  

Na seji je bila imenovana volilna komisija v sestavi: pred. Bernarda Tominc (predsednica), doc. dr. 
Boštjan Slak in asist. Teja Primc (študentka). Komisija je po pregledu glasovnic ugotovila, da je 
glasovalo 19 članov Akademskega zbora UM FVV. Komisija je ugotovila, da so bili prof. dr. Andrej 
Sotlar, izr. prof. dr. Benjamin Flander, asist. Anže Mihelič in Aleksander Podlogar soglasno izvoljeni v 
Poslovodni odbor UM FVV.    
SKLEP 3: 

Prof. dr. Andrej Sotlar, izr. prof. dr. Benjamin Flander, asist. Anže Mihelič in Aleksander Podlogar so 

izvoljeni za člane Poslovodnega odbora UM FVV, in sicer za mandatno obdobje od 20. 6. 2023 do 19. 

6. 2027. 

 

Pisno poročilo o volitvah članov Poslovodnega odbora UM FVV je priloga zapisnika. 

 
AD 4 

Imenovanje člana in nadomestnega člana Statutarne komisije UM 
Skladno s pozivom rektorja UM z dne 26. 5. 2023 morajo Akademski zbori članic imenovati člana in 

namestnika člana Statutarne komisije UM iz vrst zaposlenih delavcev članice. Sedanjih članom in 

namestnikom članov Statutarne komisije UM mandat poteče dne 23. 6. 2023. Dekan UM FVV prof. 

dr. Igor Bernik je podal predlog, da se za člana Statutarne komisije UM z vrst zaposlenih UM FVV 

imenuje doc. dr. Boštjana Slaka, za namestnika člana pa izr. prof. dr. Miha Dvojmoča, ki se strinjata z 

imenovanjem. Novoimenovani člani in namestniki članov bodo imenovani za mandatno obdobje 

štirih let. Soglasno je bil sprejet sklep:  

SKLEP 4: 

Akademski zbor UM FVV za člana Statutarne komisije UM z vrst zaposlenih UM FVV imenuje doc. dr. 

Boštjana Slaka, za nadomestnega člana pa izr. prof. dr. Miha Dvojmoča. 

AD 5 
Predstavitev samoevalvacijskega poročila KOK ter samoevalvacije študijskih programov za 
študijsko leto 2021/2022  
Komisija za kakovost UM FVV je pripravila Poročilo o samoevalvaciji UM FVV za študijsko leto 

2021/2022. Predsednica komisije izr. prof. dr. Danijela Frangež je predstavila pripravo poročila in 

ključne ugotovitve evalvacije. Komisija je izpostavila prednosti in priložnosti za izboljšanje po 

posameznih področjih. Komisija ni ugotovila bistvenih odstopanj glede na preteklo leto. Delo na 

fakulteti poteka dobro, ocene študentskih anket so visoke, prav tako je visoko zadovoljstvo 

zaposlenih. Izr. prof. dr. Danijela Frangež je predstavila nekaj priložnosti za izboljšanje, kot so krepitev 

izmenjav strokovnih delavcev, povečanje dejavnosti Alumni UM FVV, prizadevanje za izenačitev 



 

 

statusa študentov UM FVV, ki so v neenakovrednem položaju zaradi dislociranosti od sedeža UM, 

nadaljevanje priprav na rekonstrukcijo stavbe UM FVV. Samoevalvacijsko poročilo je dostopno na 

spletni strani FVV.  

V nadaljevanju so vodje študijskih programov predstavili ugotovitve na osnovi analiz o zadovoljstvu 

študentov. Vsi so povedali, da so ocene zadovoljstva študentov visoke, prav tako so visoke ocene 

pedagoških delavcev. Iz študentskih anket izhaja, da si veliko študentov želi več praktičnega dela, 

med tem ko le malo študentov izbere praktično delo med izbirnimi vsebinami zadnjega letnika 

dodiplomskih študijskih programov. Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je 

povedala, da bo zato v bodoče študentom posebej predstavljena ta možnost. Vodja študijskega 

programa Informacijska varnost izr. prof. dr. Simon Vrhovec je povedal, da tri fakultete pripravljajo 

študijske programe s področja kibernetske in informacijske varnosti. Glede na rezultate anket si 

študenti programa Informacijska varnost želijo več strokovnih vsebin s področja kibernetske in 

informacijske varnosti. Ker se to zaznava že več let zapored se pripravlja več ukrepov: posodobitev 

učnih načrtov, s čimer se skrbi za aktualne vsebine in uskladi vsebine s potrebami na trgu, preučitev 

možnosti dodajanja tehničnih vsebin v nižje letnike študijskega programa, še večje vključevanje 

študentov v projekte, izvedba dodatnih izobraževanj za pridobitev praktičnih znanj. Nekdanji vodja 

doktorskega študijskega programa prof. dr. Igor Bernik je povedal, da so evalvatorji NAKVISa ob 

evalvaciji programa opozorili na zaključevanje zanke kakovosti, na kar moramo paziti tudi pri ostalih 

študijskih programih. Dr. Bernik je povedal, da je vpis na doktorski program stabilen, študij poteka 

dobro. V kratkem bomo preučili možnost spremembe zahteve, ki se nanaša na potrebne objave, ki jih 

mora doktorski študent imeti pred zagovorom doktorske disertacije. Ker imamo na FVV strožja 

merila, kot veljajo za doktorsko šolo, se bo ta pogoj preučil in po potrebi popravil. Zanimanje za študij 

na doktorske programu je visoko, s 1. 10. 2023 na FVV dobimo tudi novo mlado raziskovalko, ki bo 

študij opravljala pod mentorstvom prof. dr. Gorazda Meška.  

Vprašanj in pripomb na poročila ni bilo. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 5: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili s Samoevalvacijskim poročilom KOK in 
samoevalvacijami študijskih programov UM FVV za študijsko leto 2021/2022.  
 
 

AD 6 
Informacije vodstva  
Dekan UM FVV prof. dr. Igor Bernik je povedal, da se organizacijske zadeve glede potrjevanja 

dopustov, dela na domu ipd. ne spreminjajo. Od novembra dalje bo obvezno beleženje prisotnosti 

tudi za pedagoške delavce. Ustrezno rešitev za beleženje prisotnosti bomo skušali poiskati v 

poletnem času. Prosil je, da se pri pripravi urnika za naslednje študijsko leto sporoča čim manj želja, 

saj je urnik nemogoče prilagoditi vsem željam. Prav tako se študenti pritožujejo, da je med letom 

preveč prestavljanja predavanj oz. vaj. Pozval je vse prisotne, da se pedagoške ure prestavljajo le v 

izjemnih okoliščinah. Septembra bo potekalo več pomembnih dogodkov na FVV (konferenca CJS, 

slovesnost ob 50-letnici fakultete). Želimo si, da bi bili na teh dogodkih prisotni v čim večjem številu.  

Priprave na rekonstrukcijo stavbe intenzivno tečejo, smo na sredi projektiranja, konec meseca maja 

je bil potrjen noveliran Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP). Vodstvo UM je na 

sestanku januarja 2023 povedalo, da bomo celotne stroške investicij naslovili na MVZI, zato je tako 

tudi zapisano v DIIP. Dr. Bernik je povedal, da smo še vedno v časovnem okvirju, ki bi nam omogočil 

začetek gradbenih del junija 2024. 



 

 

Dekan je povedal, da je 12. 6. 2023 izdal razpis za imenovanje novih prodekanov UM FVV, ki upošteva 

tudi spremembe sistemizacije UM. Predlog novih prodekanov, ki bo obravnavan na seji Senata UM 

FVV dne 20. 6. 2023 je: doc. dr. Maja Modic kot prodekanica za izobraževalno dejavnost, prof. dr. 

Andrej Sotlar kot prodekan za kakovost in razvoj in izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič kot prodekanica 

za raziskovalno in mednarodno dejavnost.  

 

Nekdanji dekan prof. dr. Andrej Sotlar se je zahvalil za dobro delo in sodelovanje zadnjih 8 let in 

povabil vse, da novemu dekanu maksimalno pomagamo pri delu v prihodnje. 

 

Prof. dr. Igor Bernik je kot nekdanji v. d. prodekana za raziskovalno dejavnost povedal, da smo 

raziskovalno močni in še napredujemo.  

 

Zaradi odsotnosti prodekana za mednarodno sodelovanje izr. prof. dr. Aleša Bučarja Ručmana je 

prebral njegovo poročilo o dejavnostih na področju mednarodnega sodelovanja: tuji Erasmus 

študenti zaključujejo gostovanje na FVV, prav tako se naši študenti vračajo iz tujine, uspešno je bila 

izvedena študentska ekskurzija na Japonsko. Na FVV sta bili na izmenjavi 2 študentki z Japonske, 2 

študenta s FVV gresta na izmenjavo na Japonsko jeseni. Erasmus gostovanje profesorjev se je 

okrepilo nazaj. Dr. Bučar Ručman je zapisal, da je mednarodna dejavnost v dobrem stanju. 

 

Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je povedala, da v jeseni pričakujemo 

obisk evalvatorjev v okviru notranje evalvacije  vseh študijskih programov FVV, z izjemo DR programa. 

Opozorila je na upoštevanje povratne zanke kakovosti – vse spremembe programov (predvsem večje) 

so možne le, če potrebe za to izhajajo iz samoevalvacijskih poročil. Pedagoške delavce je prosila, da 

pomagajo kolegom pri izvedbi izpitov, študentom pa je zaželela uspešen zaključek leta. 

 

Prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da so dekani UM po 6 mesecih dogovarjanj dosegli dogovor glede 

delitve variabilnega dela financiranja. Dogovorili so se o vsebini kazalnikov in načinu izračuna 

kazalnikov za delitev variabilni sredstev med članice, pri čemer se upošteva tudi velikost članic. 

Sledilo bo določanje osnovnih letnih sredstev fakultete, česar se bodo v nadaljevanju lotili dekani. 

Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 6: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili z informacijami vodstva UM FVV. 
 

AD 5 
 
Predlogi in pobude 
Izr. prof. dr. Katja Eman je rekla, da bi bilo dobro narediti pregled števila mentorstev, saj prihaja do 
velike razlike med posameznimi pedagoškimi delavci, nekateri študenti imajo tudi težave s 
pridobitvijo mentorjev. Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da smo pred leti skušali nekoliko 
uravnotežiti število mentorstev tako, da smo določili zgornje število mentorstev na posameznika, 
vendar se to ni izkazalo kot dobra rešitev. V vodstvu se zavedamo tega problema in bomo skušali 
poiskati ustrezno rešitev. Povedal je, da je v obravnavi pravilnik o podelitvi nagrad za pedagoško 
odličnost. Predlagali smo, da se kot pogoj za kandidiranje za nagrado doda pogoj, da je posameznik 
med zgornjih 20 % pedagoških delavcev glede na število mentorstev na članici.  
Prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da se je število mentorstev upoštevalo tudi pri dodelitvi redne 
delovne uspešnostni. Povedal je, da je v svojem dekanskem mandatu nekajkrat posredoval, ko so se 
študenti pritoževali, da ne dobijo mentorja. Povedal je tudi, da ni primerno, da študent hkrati pošlje 



 

 

več pedagoškim delavcem, da išče mentorja, ampak je dobro, da predstavijo že neko idejo, o čem bi 
pisali. Pozval je pedagoške delavce, naj bodo solidarni do kolegov in prevzamejo svoj del 
obremenitev. Rekel je, da upa, da bomo našli sistemsko rešitev.  
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 14.20. 
 
 
Zapisala:  
Anja Zahirović      
                                                                                                    Izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič                                                                                                            

Namestnica predsednika Akademskega zbora UM FVV     
                                                                                                                                         


